
 
Nuvalaisten kuulumiset 
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Puheenjohtajan ehdotus: 
Käydään kierros läpi nuvalaisten kuulumisista. 
 
Päätös: 
Ehdotus hyväksyttiin. Kaikilla on jatkunut koulut ja työt. Mirella on 
päässyt yliopistoon ja Hilja lukioon. Nuvan puheenjohtaja Jimi on 
aloittanut armeijan. Kiireinen syksy tiedossa kaikilla. 
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